

Tabel 1a: Bijstandsnormen/ netto sociaal minimum

Netto maandbedragen	Incl. vakantiegeld	Excl. vakantiegeld
Bijstandsnorm personen van 21 jaar tot AOW-leeftijd	Participatiewet 5 %	
- alleenstaande (ouder)	€ 1.369,06	€ 1.300,61
- gezin	€ 1.955,80	€ 1.858,01
Bijstandsnorm personen vanaf AOW-leeftijd		
- alleenstaande (ouder)	€ 1.530,21	€ 1.453,70
- gezin	€ 2.094,98	€ 1.990,23

Tabel 1b: Vermogensvrijlating Participatiewet

Betreft	Bedrag
Alleenstaande	€ 7.770
Alleenstaande ouder	€ 15.540
Gezin	€ 15.540

Kostendelersnorm (art 22a Participatiewet)

$$\frac{40\% + A \times 30\%}{A} \times B$$

A : staat voor het aantal kostendelende medebewoners plus belanghebbende en zijn echtgenoot van 21 jaar of ouder indien hij gehuwd is (zoals bedoeld in art. 19a van de Participatiewet).

B : staat voor de rekenorm (de van toepassing zijnde gezinsnorm).

Tabel 1c: Voorbeeld

Huishoudtype	Normhoogte	Netto bedrag per persoon incl. VT
	100%	€ 1.955,80
Tweepersoonshuishouden	50%	€ 977,90
Driepersoonshuishouden	43,33%	€ 847,51
Vierpersoonshuishouden	40%	€ 782,32

Tabel 1d: Bruto sociaal minimum

Betreft	Per maand
Wettelijk bruto minimum uurloon €14,40	-
Toeslagnorm Toeslagenwet gehuwd/samenwonend	€ 2.245,80
Toeslagnorm Toeslagenwet alleenstaanden 21 jaar of ouder	€ 1.604,93

Tabel 2: Belangrijkste heffingskortingen

Betreft	Per maand	Per jaar
Algemene heffingskorting(*)	€ 255,67	€ 3.068

(*) Let op :

- Inkomensafhankelijk vanaf verzamelinkomen € 28.406,-. Het meerdere wordt afgebouwd met afbouwpercentage 6,337%.
- Tevens AHK minst verdienende partner geboren voor 1-1-1963

Tabel 3: Percentage IB en premie v.v.

Betreft	Inkomensgrens < AOW	Tarief < AOW	Inkomensgrens > AOW	Tarief > AOW
Percentage IB en premie v.v.: 1e schijf	< € 38.441	35,82%	< € 38.441 (*)	17,92%
Percentage IB en premie v.v.: 2e schijf	€ 38.441 - € 76.817	37,48%	> € 38.441 - € 76.817	37,48%
Percentage IB en premie v.v.: 3e schijf	> € 76.817	49,50%	> € 76.817	49,50%

(*) Geboren voor 1-1-1946: € 40.502

Tabel 4: Schatting belastbaar jaarinkomen, volledig bijstandsniveau (geen kostendeler)

Betreft	Alleenstaande	Gezin / partner
21- pensioengerechtigde leeftijd (67 jaar)	€ 20.375,00	€ 26.374 (*)
AOW gerechtigden met 100% AOW (geen kostendeler)	€ 20.220,84	€ 27.726,18(*)

(*) Opmerking: ieder de helft

Tabel 5a: Huurtoeslag

Betreft	Drempel
Ondergrens (min. huurprijs vanaf wanneer er recht bestaat op HT)	€ 199,05 (eenpers.) € 197,24 (meerpers.)
Kwaliteitskortingsgrens (tevens maximale huurprijsgrens tot 23 jaar)	€ 477,20
Aftoppingsgrens: 1 en 2 pers. hh	€ 682,96
Aftoppingsgrens: 3 en meer pers. hh	€ 731,93
Bovengrens (maximale huurprijsgrens)	€ 900,07

Tabel 5b: Max. gezamenlijk inkomen (kind) en vermogen in relatie tot huurtoeslag volgens tabel 5a

Betreft	Vermogensgrens
Vrijgesteld inkomen thuiswonend kind jonger dan 23 jaar	€ 6.042
Vermogensgrens Huurtoeslag : per persoon	€ 37.395

Tabel 6a: Zorgtoeslag: maximale bedragen gebaseerd op sociaal minimum

Betreft	Per maand (afgerond)	Per jaar (maximaal)
Alleenstaande	€ 131	€ 1.573
Gezin	€ 250	€ 3.010

Tabel 6b: Bestuursrechtelijke premie

Betreft	Per maand
Per persoon	€ 172,33

Tabel 6c: Max. gezamenlijk inkomen / vermogensgrens tabel in relatie tot zorgtoeslag volgens tabel 6a

Betreft	Drempel per jaar
Max. gezamenlijk inkomen: eenpersoons	€ 39.719
Max. gezamenlijk inkomen: meerpersoons	€ 50.206
Vermogensgrens Zorgtoeslag: alleenstaande	€ 141.896
Vermogensgrens Zorgtoeslag: met partner	€ 179.429

Tabel 7a: Kindgebonden budget (KGB)-inkomensafhankelijk: maximale bedragen gebaseerd op sociaal minimum

Betreft	Maximaal bedrag per maand	Maximaal bedrag per jaar
Per kind		€ 2.511
Verhoging bij leeftijd 12 tot 16 per kind		€ 703
Verhoging bij leeftijd 16 en 17 per kind		€ 936
Alleenstaande ouderkop	€ 282,42	€ 3.389

Tabel 7b: Afbouw vanwege inkomen en vermogensgrenzen in relatie tot KGB tabel 7a

Betreft	Bedrag	Afbouw
Afbouw KGB: meerdere boven inkomen (alleenstaande ouder)	€ 28.406	7,10%
Afbouw KGB: meerdere boven inkomen (met partner)	€ 37.545	7,10%
Vermogensgrens: alleenstaande	€ 141.896	
Vermogensgrens: met partner	€ 179.429	

Disclaimer: Deze lijst wordt ieder half jaar zorgvuldig samengesteld. Desondanks is het mogelijk dat bepaalde bedragen niet (meer) correct zijn. Check hiervoor altijd de officiële websites van de betreffende instellingen.